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1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 18.04 uur. Hij vraagt of de aan-

wezigen kunnen instemmen met de agenda. Dit is het geval. Hij meldt 

aansluitend aan dit Presidium een kort besloten Presidium te willen houden 

om een paar vertrouwelijke mededelingen te doen. 

 

2. Concept-notulen Presidium 21 januari 2019 

De notulen d.d. 21 januari 2019 worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

3. Mededelingen en stukken te kennisname 

o Publicatie declaratieregister 

Dhr. Van Hattem merkt op dat de hoogte van de cateringkosten per 

statenlid nogal verschillend zijn. 

o Memo klacht burger  

De memo wordt voor kennisgeving aangenomen. De fracties van 

GroenLinks, PVV en PvdA hebben gereageerd op de mail van de 

klager.   

o Informatie- en communicatievoorzieningen nieuwe Statenperiode 

Dhr. Smeulders meldt dat hij contact heeft gehad met zowel de 

ambtelijke organisatie als de griffie. Hij vraagt zich af of de 

voorgestelde telefoon wel gebruikt gaat worden gezien het feit dat 

het privénummer niet meegenomen kan worden en het toestel ook 

geen dual sim is. Dhr. Van Hattem sluit zich bij de woorden van dhr. 

Smeulders aan. Two factor authentification heeft weinig zin omdat 

het netwerk van de provincie onveilig is; hij pleit daarom voor 4G. 

Wat hem betreft blijft het verstrekken van een telefoon achterwege 

en worden stukken desgewenst op papier verstrekt. 
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De heren Van Overveld en Bahar en mevrouw Brunklaus sluiten zich 

bij de woorden van de heer Smeulders aan. Dhr. Meijer pleit voor 

een 4e alternatief namelijk het verstrekken van een vergoeding voor 

het gebruik van apparatuur. De griffier merkt op dat de Minister 

van BZK heeft bepaald dat er geen vergoeding meer verstrekt mag 

worden voor het gebruik van apparatuur. De afgelopen periode zijn 

de iPads het meeste gebruiksvriendelijk gebleken; daarom is daar 

nu voor gekozen. Aan BZK is de vraag gesteld of er persé een 

telefoon verstrekt moet worden. Dit is niet het geval. Van andere 

provincies is vandaag het antwoord binnengekomen dat ze geen 

telefoon verstrekken. De heer Smeulders stelt een tweetal 

technische vervolgvragen. Waarom is  nummerbehoud niet 

mogelijk en wat zijn de kosten van een dual sim toestel? Dhr. Van 

Hattem wil weten wat de kosten van een iPad met simkaart zijn. De 

griffier wijst erop dat, als er geen telefoon wordt verstrekt, de 

statenleden wel toestemming moeten geven dat de two factor 

authentification op hun privételefoon binnenkomt. De voorzitter 

proeft dat het voorstel nog niet rijp is voor besluitvorming. De 

gestelde technische vragen zullen schriftelijk beantwoord worden 

en het memo zal daarna schriftelijk voor besluitvorming worden 

voorgelegd. Dhr. Van Hattem wil in de notulen opgenomen hebben 

dat hij bezwaar tegen het voorstel blijft houden. {Inmiddels is door 

de griffier in de schriftelijke consultatie gereageerd op de 

besproken punten. Separaat is door de ambtelijk Chief Information 

Security Officer aan een fractielid van de PVV toegelicht hoe het 

netwerk van de provincie is ingericht en onderbouwd weersproken 

dat dit niet veilig zou zijn, KtC].  

 

4. Overdracht naar de nieuwe Statenperiode 

De voorzitter stelt voor de evaluatie nu voor kennisgeving aan te nemen en 

mee te nemen in het overdrachtsdossier naar de nieuwe Staten. Dhr. Bahar 

merkt op dat het aspect cultuur belangrijk blijft bij welke werkwijze dan ook. 

Dhr. Van Hattem vindt dat Sturen met Kaders onderbelicht blijft. Mw. 

Brunklaus verzoekt een ordening te maken van zaken die vaker in de 

evaluatie genoemd worden. 

 

5. Inwerkprogramma Provinciale Staten 2019 

De voorzitter geeft aan dat het inwerkprogramma aan de nieuwe Staten is 

maar dat het huidige Presidium vast een aanzet doet. Dhr. Van Overveld en 

dhr. Smeulders vinden het een goed programma. Dhr. Van Hattem is van 

mening dat de statentweedaagse op 1 dag zonder overnachting zou 

kunnen plaatsvinden. Dhr. Meijer en Dhr. Van Gruijthuijsen zijn niet 

enthousiast over een media- en debattraining als onderdeel van het 

inwerkprogramma.  

 

6. Rechtspositie decentrale politieke ambtsdragers  
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Geen op-of aanmerkingen. 

 

 

 

7. Burgerinitiatief Nuenen c.a. 

De griffier licht toe dat er een besluit in 2 fasen genomen dient te worden. 

Allereerst of het initiatief rechtsgeldig is en zo ja, een inhoudelijk debat over 

het initiatief. Haar advies is om het initiatief rechtsgeldig te verklaren. Alle 

leden van het Presidium stemmen in met het nemen van een besluit in 2 

fasen op de Statendag van 22 februari. De griffier meldt dat er door de 

griffie een ontwerpbesluit wordt geformuleerd dat zo dicht mogelijk de 

oproep van het burgerinitiatief benadert. De voorzitter geeft aan dat 

onderzocht wordt of GS nog in de gelegenheid moet worden gesteld 

wensen en bedenkingen te uiten. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 18.41 

uur.  


